
Referat FAU 

Dato: 13.2.24 

Tid: 18-20 

Sted: personalrom Wilds minne skole 

Oppmøte: 1a, 1b, 2b, 7a, 3a, 3b, 5a, 6a og rektor 

 

1. Runde med innspill fra hver klasse: 
a. Fornøyd med at doene er oppgradert 
b. U�ordring med felles foreldremøte for de som har flere barn. 

i. Rektor: grunnen er at de ønsker å vise fram studentene og gi felles 
informasjon før studentene overtar i uke 11. Tar med innspillet. 

c. Spørsmål om det er en felles standard for informasjon og ukeplaner. 
i. Rektor: har sklidd lit ut. Dete er noe de skal jobbe med slik at det blir felles 

når nyt bygg tas i bruk 
d. Ønsker lit mer info om hvem som jobber på trinnet. Særlig når det er byte 
e. Høye mobbetall på elevundersøkelsen 
f. God �lbakemelding på leirskolen som 6. trinn hadde på Evjetun. 

2. Utbygging Nye Wilds minne: 
a. Rektor informerer om at utbygginga er i rute. Ferdigs�lles 28.5.24. Uteområdet kan 

ikke brukes på 17. mai i år. 
3. Utbygging av nye leiligheter på SIA-tomta(mellom Roligheten og skolen) Er ute på høring nå. 

Tror avgjørelse blir tat om 6- 7 uker. Vi ble enige om: 
a. Sende ut forespørsel i Visma om noen ønsker å jobbe med saken 
b. «Henge» oss på FAU på Roligheten gård. De har en dri�ig engasjert mann der. 
c. Innspill på høyden: 8 etg er al�or mye. 
d. Innspill på helhetlig plan: FAU eterspør en mer helhetlig plan fra kommunen mtp. 

utbygging og områder sat av �l grøntarealer, lekeplasser osv. 
4. Komfug: Det er et ønske om at KOMFUG skal komme med en utalelse om økonomiske 

rammer for skolene. F.eks med tanke på økte lønnsutgi�er. Det gjelder ikke bare enkeltskoler i 
Kris�ansand, men i et større perspek�v.  

5. Elevundersøkelsen. Rektor gikk gjennom tallene fra undersøkelsen. Det ble snakket lit rundt 
årsaker og evt �ltak. Dete blir tat med videre i den enkelte klasse og i samarbeidsutvalget. 

6. Det ble bestemt at på neste FAU-møte skal vi jobbe med en veileder for foresate. Vi så kjapt 
på Fagerholt sin. Alle ser lit på eksempler �l neste gang 


